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Protokół Nr IV/2019 

obrad IV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytych w dniu 28 czerwca 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00 w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu 

i Rekreacji w Kleszczelach. W obradach uczestniczyli radni: Dymitr Artysiewicz, Piotr 

Gawryluk, Jerzy Gładzki, Aleksander Kazimieruk, Katarzyna Koc, Renata Markiewicz, 

Mirosław Markiewicz, Marek Martynowicz, Janusz Polak, Agnieszka Jowita Romaniuk, Aleksy 

Roszczenko, Jan Szmuksta i Katarzyna Witoszko.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleszczelach – Pan Aleksy 

Roszczenko. 

 Protokołowała referent Aleksandra Trofimiuk. 

 

Do punktu 1. 

 Otwarcia obrad IV  sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach dokonał Przewodniczący Rady 

Aleksy Roszczenko witając Burmistrza Kleszczel Aleksandra Sielickiego wraz z kierownikami 

jednostek organizacyjnych, radnych Gminy Kleszczele, sołtysów z gminy Kleszczele, 

zaproszonych gości i pozostałych uczestników obrad. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 

13 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady. 

Listy obecności radnych, sołtysów i pozostałych osób uczestniczących w obradach w załączeniu 

do protokołu (załączniki nr 1, 2 i 3). 

 

Do punktu 2. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej 

w dniu 17 kwietnia 2019 r. 

4) Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kleszczel w okresie między sesjami. 

5) Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Kleszczele. 

6) Informacja o stanie dróg na terenie gminy Kleszczele. 

7) Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kleszczele”. 

8) Powzięcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Kleszczele. 

9) Powzięcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

10) Powzięcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

Policji. 

11) Powzięcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących 

dochody budżetu Gminy Kleszczele instrumentem płatniczym. 

12) Powzięcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2019-2024. 

13) Powzięcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 r. 
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14) Wotum zaufania Burmistrzowi Kleszczel: 

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kleszczele za rok 2018, 

b) debata nad raportem o stanie gminy, 

c) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Kleszczel. 

15) Absolutorium Burmistrzowi Kleszczel: 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 2018 r., 

b) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 r. wraz z informacją 

o stanie mienia gminy Kleszczele oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Białymstoku o tym sprawozdaniu, 

c) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie sprawozdania 

finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 2018 r. wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2018 r., 

d) dyskusja nad wykonaniem budżetu, 

e) powzięcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 r., 

f) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie absolutorium 

oraz uchwala Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej, 

g) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kleszczel. 

16) Interpelacje, wolne wnioski i informacje. 

17) Zamknięcie obrad. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

 W głosowaniu brało udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do punktu 3. 

 Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady 

Miejskiej w Kleszczelach bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu w Urzędzie 

Miejskim oraz obecnie znajduje się na sali obrad.  

Do treści protokołu przed obradami sesji oraz w trakcie sesji uwag nie wniesiono. 

Protokół Nr III/2019 obrad III sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej w dniu 17 kwietnia 

2019 r. przyjęto przez aklamację. 

 

Do punktu 4. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż w okresie między III a IV sesją 

Rady Miejskiej wydał 11 zarządzeń. Przedstawił jakich spraw zarządzenia dotyczyły. 

Następnie Burmistrz przekazał bieżące informacje dotyczące gminy: 

 montaż instalacji solarnych i fotowoltaicznych na budynkach mieszkalnych – 

zakończenie inwestycji i rozliczenie dofinansowania. Łączny koszt to 800 tys. zł, a wkład 

własny mieszkańców to 30% oraz koszt dokumentacji technicznej i inspektora budowy. 

Obecnie duże zainteresowanie mieszkańców kolejną tego typu inwestycją; 

 Otwarte Strefy Aktywności – zakończenie budowy placu zabaw w Kleszczelach oraz 

oddanie go do użytku; 

 budowa kanalizacji przy ul. Kolejowej i Źródlanej w Kleszczelach; 
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 przebudowa drogi krajowej nr 66 – w Suchowolcach droga została obniżona, aby woda 

mogła spływać z posesji  mieszkańców do kanałów burzowych. Przedsiębiorstwo 

Maksbud opłaca czynsz za wynajem lokali i działki (po 1 tys. zł/miesięcznie), natomiast 

Unibep za udostępnienie świetlicy wiejskiej w Suchowolcach wyremontuje ulicę przy 

świetlicy. Staramy się także pozyskać materiały rozbiórkowe na posypanie dróg 

gminnych. Problemem jest natomiast wzmożony ruch samochodów drogami żwirowymi. 

Dziś naprawione zostaną największe ubytki. 

 OZE na obiektach użyteczności publicznej – złożony został wniosek w naborze na 

dofinansowanie tej inwestycji. Wskazane we wniosku budynki to: szkoła, agronomówka 

i budynek socjalny przy zalewie; 

 kable światłowodowe – inwestycja zewnętrzna, w naszej gminie będzie to 12 km kabla. 

To inwestor zewnętrzny decydował o kierunkach inwestycji; 

 poważna sytuacja z pracownikami interwencyjnymi kierowanymi z Powiatowego Urzędu 

Pracy. Trudności z zapewnieniem pracowników na zalewie w okresie letnim oraz ze 

sprzątaniem ulic. Utrzymanie czystości przy nieruchomości jest obowiązkiem każdego 

mieszkańca; 

 oświetlenie uliczne w Sakach i Dobrowodzie – dostawca energii przy wykonywaniu prac 

podzielił obwód w tych wsiach i mamy problemy z systemem sterowania oświetleniem; 

 wydarzenia w gminie – 5-7 lipca fiesta balonowa, 26-28 lipca Dni Kleszczel. 

 

Do punktu 5. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja o stanie bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego na terenie gminy Kleszczele została przesłana radnym wraz 

z zawiadomieniem na sesję oraz była przedstawiana na posiedzeniu Komisji Społecznej. 

Komisja przyjęła informację nie wnosząc uwag. 

Radni nie zgłosili uwag do przesłanej informacji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta przez 

aklamację. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Do punktu 6. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja o stanie dróg na terenie gminy 

Kleszczele została przesłana radnym wraz z zawiadomieniem na sesję oraz była przedstawiana 

na posiedzeniu Komisji Społecznej. Komisja przyjęła informację nie wnosząc uwag. 

Radni nie zgłosili uwag do przesłanej informacji. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych 

w Hajnówce Mikołajowi Janowskiemu. Powiedział, że przed rozpoczęciem sesji rozmawiał 

z sołtysami i weźmie pod uwagę wszystkie sugestie. Poprosił o wsparcie z budżetu gminy na 

zakup materiałów potrzebnych do naprawy dróg.  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta przez 

aklamację. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Do punktu 7. 

Referent Paulina Osipczuk przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kleszczele”.  

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym przed 

sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych rady Miejskiej w Kleszczelach. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni uwag nie 

wnieśli.  

Przewodniczący Rady przedstawił zasady głosowania. Głosowanie jawne imienne 

odbywać się będzie przez odczytanie imienia i nazwiska radnego, który słownie określi czy 

głosuje „za” przyjęciem uchwały, „przeciw” czy „wstrzymuje się” od głosu. Wyniki głosowania 

zostaną odnotowane i po ich posumowaniu odczytane przez Przewodniczącego Rady. Zasady te 

będą obowiązywać przy głosowaniu nad wszystkimi uchwałami na tej sesji. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Kleszczele”. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/41/2019 w sprawie przyjęcia 

projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kleszczele” została powzięta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Do punktu 8. 

Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przestawiony radnym przed 

sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych rady Miejskiej w Kleszczelach. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni uwag nie 

wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/42/2019 w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele została powzięta jednogłośnie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Do punktu 9. 

Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym przed 

sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych rady Miejskiej w Kleszczelach. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni uwag nie 

wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/43/2019 w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów została powzięta jednogłośnie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Do punktu 10. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przestawiony radnym przed 

sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych rady Miejskiej w Kleszczelach. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni uwag nie 

wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/44/2019 w sprawie przekazania środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji została powzięta jednogłośnie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Do punktu 11. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Kleszczele instrumentem płatniczym. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał czy w przypadku takiej formy pobierania opłat prowizje 

sołtysom wypłacane będą w niezmienionej wysokości. 
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Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki powiedział, że prowizję w takiej wysokości jak 

dotychczas na pewno będą wypłacane sołtysom do końca 2020 r.  

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przestawiony radnym przed 

sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych rady Miejskiej w Kleszczelach. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni uwag nie 

wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu 

Gminy Kleszczele instrumentem płatniczym. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/45/2019 w sprawie dopuszczenia 

zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Kleszczele instrumentem 

płatniczym została powzięta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Do punktu 12. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2024. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przestawiony radnym przed 

sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych rady Miejskiej w Kleszczelach. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni uwag nie 

wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2024. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/46/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2024 została powzięta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Do punktu 13. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 r. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przestawiony radnym przed 

sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych rady Miejskiej w Kleszczelach. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni uwag nie 

wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 r. 
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Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/47/2019 w sprawie dokonania zmian 

w budżecie gminy na 2019 r. została powzięta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

   

Do punktu 14a. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił Raport o stanie Gminy Kleszczele za 

rok 2018. 

 

Do punktu 14b. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad Raportem o stanie Gminy Kleszczele za rok 

2018. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał czy wyrobów zawierających azbest nie można 

wykorzystać do podbudowy dróg, tak jak robi się to w Niemczech. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż w Polsce prawo na to nie 

pozwala.  

 

Do punktu 14b. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Kleszczel. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Kleszczel. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr IV/48/2019 w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Burmistrzowi Kleszczel została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 

13 do protokołu. 

 

Do punktu 15a. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił sprawozdanie finansowe jednostki 

samorządu terytorialnego za 2018 r. przyjęte zarządzeniem Nr 32/2019 Burmistrza Kleszczel 

z dnia 14 czerwca 2019 r. w sprawie przekazania sprawozdania finansowego jednostki 

samorządu terytorialnego za 2018 rok.  

 

Do punktu 15b. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2018 r. przyjęte Zarządzeniem Nr 17/2019 Burmistrza Kleszczel z dnia 
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29 marca 2019 r. w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy 

za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia gminy Kleszczele stanowiącą załącznik nr 7 do 

w/w zarządzenia. Dodatkowo przedstawił także pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2018 rok wyrażoną w Uchwale Nr RIO.II-00321-92/19  Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 14 maja 2019 r.  

 

Do punktu 15c. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Gładzki przedstawił opinię Komisji w sprawie 

sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 2018 r. wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 r. Nadmienił, iż opinia została przesłana 

radnym wraz z zawiadomieniem na sesję. Opinia stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Do punktu 15d. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad wykonaniem budżetu. 

W dyskusji radni nie zabrali głosu. 

 

Do punktu 15e. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. Do 

projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr IV/49/2019 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok 

została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Do punktu 15f. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Gładzki przedstawił wniosek Komisji 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kleszczel z tytułu wykonania budżetu gminy 

za 2018 r. Wniosek stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. Uchwała Nr II-00322- 

90/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 17 czerwca 2019 r. 

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej 

w Kleszczelach wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2018 rok stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu. 
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Do punktu 15g. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Kleszczel. Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kleszczel. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania i odczytywania nazwisk 

radnych. Referent Aleksandra Trofimiuk odnotowywała głosy radnych. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr IV/50/2019 w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Kleszczel została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik 

nr 18 do protokołu. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki podziękował za udzielenie absolutorium. 

 

Do punktu 16. 

 Radna Renata Markiewicz poprosiła u stawienie koszy na śmieci przy ścieżce rowerowej 

do ul. Akacjowej oraz zapytała czy jest możliwość ustawieniu paczkomatu w centrum Kleszczel. 

 Mieszkaniec Kleszczel zapytał o kontrole zbiorników bezodpływowych na kliku 

nieruchomościach w Kleszczelach i dlaczego radny wytypował te nieruchomości do kontroli. 

 Rady Jerzy Gładzki powiedział, że złożył w tej sprawie pisemną interpelację. 

 Radny Mirosław Markiewicz powiedział, że tym sposobem wyznaczeni zostali 

kontrolowani mieszkańcy.  

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki udzielił odpowiedzi na pytanie radnej Renaty 

Markiewicz. Poinformował, że ścieżka rowerowa leży przy drodze wojewódzkiej, ale 

spróbujemy zainterweniować w sprawie zamontowania koszy. Natomiast o ustawieniu 

paczkomatu decyduje firma prowadząca taką działalność.  

 Burmistrz Kleszczel w odpowiedzi na pytanie mieszkańca poinformował, że 

obowiązkiem każdego właściciela nieruchomości, przy której istnieje sieć kanalizacji sanitarnej, 

jest wykonanie przyłącza kanalizacyjnego. Interpelacja radnego przyspieszyła tylko działanie, a 

kontrole będą sukcesywnie kontynuowane. Większość zbiorników nie spełnia wymogów 

technicznych.  

 

Do punktu 17. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 13.50 zamknął 

obrady IV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Aleksandra Trofimiuk     

 

Przewodniczący Rady 

    

mgr Aleksy Roszczenko 


